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PROTOKÓŁ  Nr XVII/2016 
Sesji Rady Gminy Manowo 

odbytej w dniu 20 maja 2016 roku 
 
 
Sesję rozpoczęto o godz. 1225, zakończono o godz. 1235. Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń UG 

Manowo. 
 

Na stan 15 radnych na Sesji obecnych było 13 radnych wg załączonej listy obecności.  
 
Ponadto w obradach Sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy                            -     Roman Kłosowski 
2. Sekretarz Gminy  -     Irena Oleksy 

3. Skarbnik Gminy                     -     Bożena Tomaszewska 
4. Protokolant   -     Anna Drabik 
 

 
Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności Sesji 
Otwarcia XVII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Jan Prus i na podstawie listy obecności 
stwierdził prawomocność Sesji zwołanej na wniosek p. Wójta z dnia 12 maja 2016 roku. Na stan 15, 

obecnych było 13 radnych. 
 

Nieobecność: 
- radna Grażyna Góral – nb. usprawiedliwiona, 

- radny Janusz Sałek – nb. usprawiedliwiona 
 

 
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do przyjęcia porządku obrad – do porządku obrad uwag 

nie wniesiono. 
 
 

Porządek obrad 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności Sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie gminy Manowo na 2016 rok, 
b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Manowo na lata 2016-2028. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie. 

 
 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do przyjęcia uchwał w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie gminy Manowo na 2015 rok, 
Jan Prus  – Przewodniczący Rady: projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji. 

Czy do tego projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania lub wnioski? Nie widzę – 
przechodzimy do głosowania. 

Uchwała otrzymała Nr XVII/141/2016, podjęta została jednogłośnie.   
Podczas głosowania obecnych było 12 radnych 
 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Manowo na lata 2015-2028, 
Jan Prus  – Przewodniczący Rady: projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Czy do tego projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania lub wnioski? Nie widzę – przechodzimy  
do głosowania 
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Uchwała otrzymała Nr XVII/142/2016, podjęta została jednogłośnie.   
Podczas głosowania obecnych było 12 radnych 

 
 

Ad. 3. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Stanisław Turowski: na poprzedniej sesji zgłaszałem potrzebę postawienia znaku drogowego 

„Skrzyżowanie” przy zjeździe na drogę kasztanową w Boninie. Czy zostało to zgłoszone GDDKiA? 
 
Wójt: tak, zgłosiliśmy. 25 maja jedziemy z p. J. Hawraniakiem i p. M. Twardowskim do Szczecina w 

sprawie drogi krajowej nr 11 (dotyczy Kretomina, Manowa i Bonina).  
 

Radna Sylwia Krępeć: przy Gminnym Ośrodku Kultury w Wyszewie wszyscy jadą pod prąd (jadą po 
lewej, zamiast po prawej stronie jezdni).  
 

Wójt: muszę sprawdzić trwałość projektu. Droga jest gminna i jeśli trwałość projektu wygaśnie, to my 
zdecydujemy, czy chcemy tę wysepkę.  

 
Radny Tomasz Padykuła:  

• Popieram Tomka Grzebieluchę. W Wyszeborzu trzeba postawić taki spowalniacz, jak na ulicy 

Rolnej.  

• Proszę o przyczepę ziemi na teren wokół przystanku. 

 
Wójt: zarządca drogi powiatowej w Wyszeborzu stwierdził, że nie widzi takiej możliwości, bo zabrania 

montowania takich spowalniaczy kodeks ruchu drogowego.  
 
Radny Andrzej Sokalski: 19 kwietnia w Kretominie odbędzie się Parafiada w Kretominie. Rozpoczęcie 

o 14.00 Mszą św. Serdecznie zapraszam. 
 

Radny Mieczysław Kuźniarski: ja również zapraszam wszystkich na Parafiadę w Manowie, która 
odbędzie się 4 czerwca.  

 
 
 

Ad. 4. Zakończenie 
Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął Obrady XVII Sesji 

Rady Gminy Manowo. 
 
Protokołowała: 

Anna Drabik 


